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Kruidenbuurt 

Wout Ottevanger 

•  Kruidenbuurt: ik woon er graag 
•  Rustige buurt 
•  Ietwat grijs, maar recentelijk jonge gezinnen met 

kinderen 
•  Kinderen spelen op de veldjes 
•  Veel groen, bomen 
•  Rustig verkeer 



Herinrichting 

•  Riool 
•  Gescheiden afvoer hemelwater 
•  Wadi’s 

•  Veel meer parkeerplekken 
•  Veel minder bomen 
•  Bredere straten 
•  Netto veel meer stenen  



Proefstroken 

Steen van tuin tot tuin, miniscule stukjes groen, geen bomen   



Gevoelens in de buurt 

 Bewoners afwachtend positief  
 Maar ook: 
 ‘Tja, de gemeente hè, je kunt er niks aan doen’ 
 ‘Enorme kaalslag, maar als je zelf een boom wilt 
kappen dan krijg je daar geen vergunning voor’.  

 Sceptisch over wadi’s,  
 Grimlachjes over proefstrook tijdens recente 
zware regens (die als enige onder water stond; 
door projectbureau afgedaan als ‘onderhoud’) 
 Zorgen over enorme kaalslag 



Reden om bomen te kappen 

 ‘De kap is nodig vanwege de werkzaamheden 
betreffende de herinrichtingsplannen om het 
wateroverlast waar nu in deze buurt sprake van is, 
wordt tegengegaan.’ 
 (E-mail GroenLinks 7 sept 2014) 

 Maar is dat wel zo? 

 Kapvergunning: 
 Kappen vanwege inritten, parkeerplaatsen, en 
vogels die poepen 



Kapvergunning 



Kapvergunning 



180 – 70 bomen 

•  In fase 1 van de herinrichting staan er 180 
bomen (opgave gemeente)  

•  70 daarvan zullen gekapt worden 
•  Dat is 40% van alle bomen in fase 1 
•  Bewoners maken zich zorgen over deze 

kaalslag 



Een paar voorbeelden 



Werkelijke situatie Hondsdraftweg 



Kapplan 



Veld aan Hondsdraftweg 





Inrichtingsplan 



Hertshooiweg huidige situatie 





 ‘De verordening voor het kappen van 
bomen is behoorlijk streng, en dat willen 
we graag zo houden. Maar in dit geval 
wordt er gekapt maar ook herplant. En 
DAT gaan we dan ook in de gaten 
houden.’ 

 (E-mail GroenLinks 7 sept 2014) 



Vragen 
Er is blijkbaar een streng kapbeleid, maar, … 

•  Geldt dat ook voor de gemeente in de Kruidenbuurt? 
•  Is in de vergunning duidelijk gemaakt dat de kap nodig is? 
•  Is er een houding om bomen te laten staan, tenzij … ? Waar 

blijkt dat uit? 

•  Zijn alternatieven voor kap voldoende onderzocht?  

•  Wat voor garantie is er dat (en op welke manier) herplanting 
ook inderdaad plaatsvindt? Lijkt nu boterzacht. 

•  Wie controleert dat bomen in overeenstemming met 
kapvergunning gekapt gaan worden?  

•  (Zie ook ervaringen in andere buurten) 


